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PROTOKÓŁ Nr XIII/2011 
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy 

w dniu 28 grudnia 2011r. 
 

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

4. Przedstawienie projektów uchwał, w tym uchwały budżetowej na 2012 rok. 

5. Przyjęcie uchwał.  

6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące.  

7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.  

8. Zakończenie sesji.  

 

Przebieg sesji: 
Ad.1-3 
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych, zaproszonych gości oraz 

stwierdził prawomocność sesji – obecnych 15 radnych.  

Przewodniczący odczytał porządek obrad i zapytał czy radni wnoszą jakieś zmiany w proponowanym 

porządku obrad.  

Radni nie zgłosili uwag do proponowanego porządku obrad, który został przyjęty 15-stoma głosami. 

Protokół z sesji Nr XII/2011 z dnia 28.11.2011r. został przyjęty 15-stoma głosami – za. 

 

Ad.4 Przedstawienie projektów uchwał. 

Uchwała Nr XIII/64/2011 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej.  

Wójt przedstawił pozytywną opinie RIO dotyczącą projektu uchwały Nr XIII/64/2011 oraz zgłosił 

autopoprawkę do załącznika Nr 2: w pozycji II.1 Rewitalizacja parku → Łączne nakłady → 896 078,00 

zł; w 2013 r. → 443 039,00 zł, w 2014r. → 443 039,00 zł. Automatycznie zmieniają się kwoty w rubryce 

Suma. 

W 2012 r. na spłatę długu przeznaczamy 6,09 % wydatków, a w 2013r. 5,05 % (max 15%). 

Zadłużenie Gminy w dwóch kolejnych latach wynosić będzie odpowiednio 22,85 % dochodów i 20,91 % 

dochodów (max dozwolony próg to 60%). 

Skarbnik Gminy, pani Elżbieta Kubeczko uzupełniła wypowiedź Wójta o korektę „Objaśnień” do 

uchwały: 

w pkt 4: zdanie drugie – kwota w 2013r. – 844 519 zł, 

   zdanie trzecie – kwota – 443 039 zł, 

   zdanie szóste – kwota w 2013 r. – 748 039 zł, kwota w 2014 r. – 443 039 zł. 
Uwagi radnych: 

Radna Maria Odrobińska – jakie były nakłady w poprzednich latach na rewitalizację parku w Jedlinie? 

Jakie są plany dotyczące tego terenu? 

Wójt – w 2011 roku ponieśliśmy nakłady w wysokości 10 tys. zł, które zostały przeznaczone na 

koncepcję-projekt rewitalizacji. Mam nadzieję, że w latach 2013-2014 to przedsięwzięcie uda się 
zrealizować. Do tego czasu będą prowadzone bieżące prace porządkowe. 

Radny Antoni Wilczek – na połączonym posiedzeniu Komisji 12 radnych głosowało za całkowitym 

usunięciem zadania „Rewitalizacja parku” z budżetu. Teraz przesuwa się je na lata kolejne. Zgłaszam 

wniosek o zupełne wykreślenie tego przedsięwzięcia z budżetu. 
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Radny Grzegorz Tomala – w którym punkcie tej uchwały znajdziemy remont ul. Świętego Jana czy też 
rozbudowę Gminnej Biblioteki Publicznej? 

Wójt – te inwestycje znajdują się w budżecie na 2012 rok – są to zadania jednoroczne, a ta uchwała 

dotyczy prognozy wieloletniej. 

Radna M. Odrobińska – w zeszłym roku proponowałam, aby uporządkować park poprzez zrobienie 

alejek, postawienie ławeczek czy ewentualne oświetlenie. Uważam, że byłoby to najlepsze rozwiązanie. 

Przewodniczący Rady poprosił radnego A. Wilczka o powtórzenie wniosku. 

Radny A. Wilczek – zwracam się o wykreślenie zadania „Rewitalizacja parku w Jedlinie” z uchwały. 

Radna M. Odrobińska – czy radny A.Wilczek zgłasza jednocześnie wniosek o przeznaczenie konkretnej 

kwoty na remont parku? 

Radny A. Wilczek – na posiedzeniu Komisji przyjęliśmy kwotę 100 tys. zł na utrzymanie gminnych 

parków. Nie wiem czy to jest ujęte w budżecie. 

Radny S. Biela – jaki zakres prac może być wykonany w parku bez zgody Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków? Czy w przypadku wykreślenia tej pozycji jesteśmy w stanie zrobić 
jakiekolwiek ławeczki czy alejki bez tej zgody? 

Wójt - w pierwszej kolejności zwracam uwagę, że na utrzymanie parków w gminie przeznaczamy łącznie 

50 tys. zł. Odpowiadając na pytanie radnego Bieli – zakres prac ujętych w projekcie został zaopiniowany 

przez konserwatora, więc jest możliwy do wykonania. 

 

Głosowanie nad wnioskiem o wykreślenie z uchwały zadania pn. „Rewitalizacja parku”. W głosowaniu 

wzięło udział 15 radnych. 

 

8 głosów - za wnioskiem 

1 głos - przeciw wnioskowi (M. Odrobińska) 

5 głosów - wstrzymujących się. 

 

W związku z niezgodnością w liczbie głosów, Przewodniczący zarządził ponowne głosowanie: 

9 głosów - za wnioskiem 

1 głos - przeciw wnioskowi (M. Odrobińska) 

5 głosów - wstrzymujących się. 

 

Wniosek o wykreślenie z uchwały zadania pn. Rewitalizacja parku uzyskał akceptację Rady Gminy 

Bojszowy. 

 

Radny E. Rogalski – w załączniku nr 1 w pozycji IIa wynagrodzenia i składki od nich naliczane →  

w 2011r. była to kwota 7 362 179,00 zł; w 2013 r. jest 8 168 224,00 zł; w 2014 r. jest 8 494 950,00 zł itd., 

natomiast w 2012 roku mamy 10 585 079,00 zł -  dlaczego taka duża suma? 

P. Skarbnik  - kwota z 2012 roku to kwota realna, a lata kolejne to kwoty prognozowane, wskaźnikowe. 

Radny E. Rogalski – ale dlaczego ta suma jest taka duża? 

P. Skarbnik – jest to kwota zawarta w budżecie – pozytywnie zaopiniowana przez RIO. W pozycji tej 

znajdują się m.in. wynagrodzenia, składki, 13-sta pensja, wynagrodzenia bezosobowe. 

Radny G. Tomala- w nawiązaniu do powyższego pytania: na czym przewidujemy oszczędności w 2013 

roku w wynagrodzeniach, skoro różnica wynosi 2 miliony złotych? 
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P. Skarbnik – ta różnica nie wynika z oszczędności. W budżecie na 2013 rok ta kwota na pewno się 
zmieni. To jest tylko szacunkowa wartość. 

Radny G. Tomala- w tej samej tabeli w pozycji dochody majątkowe, w tym sprzedaż majątku. Jakie 

działania będą podjęte, aby te dochody uzyskać? 

Wójt – będzie to wynik trudny do osiągnięcia, ale jest założony celowo, ponieważ w budżecie pojawiają 
się takie pozycje czy projekty, o które będziemy aplikować – wydatki z tym związane musimy 

zrównoważyć dochodami. Nieruchomości, które nie zostały zbyte w 2011 roku, mogą być sprzedane  

w roku 2012. Przygotowywane są też nowe nieruchomości do zbycia. 

Radny Szymon Gruszka – czy jest wykaz nieruchomości gminnych przeznaczonych do sprzedaży? 

Wójt – nieruchomości nie zbyte w 2011r. znajdą się automatycznie w wykazie na 2012 r., który zawierać 
będzie również nowe pozycje. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę, a po niej głosowanie nad przyjęciem uchwały Nr 

XIII/64/2011. 

 

Po przerwie pani Skarbnik przedstawiła nowe wartości kwotowe w uchwale związane z wykreśleniem  

z niej zadania pn. „Rewitalizacja parku”: 

- zał. nr 1 – Ib w 2013r. → 305 000,00 zł 

  w 2014r. → 0 zł; 

- zał. nr 2 – II 1 - wykreślić rok 2013 i 2014 

    - Suma – łączne nakłady → 610 000,00 zł 

         2013r. → 305 000,00 zł 

         2014r. → 0 zł 

      - Łącznie (I + II + III + IV) -  łączne nakłady → 2 712 979,00 zł 

         2013r. → 401 480,00 zł 

         2014r. → 0 zł; 

- objaśnienia – pkt. 4 – zdanie drugie → w 2013 r. – 401 480,00 zł 

     zdanie trzecie – wykreślić 
     zdanie ostatnie → 2013r. – 305 000,00 zł, wykreślić część dotyczącą 2014 roku. 

 

 

Przyjęcie uchwały Nr XIII/64/2011 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 

10 głosów - za 

  0 głosów - przeciw 

       5 głosów - wstrzymujących się. 

 

Uchwała Nr XIII/65/2011 w sprawie budżetu gminy Bojszowy na rok 2012.  

Wójt przedstawił pozytywną opinię RIO dotyczącą projektu budżetu na 2012 rok. Projekt uchwały był 

szczegółowo omawiany na posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy. Przedstawiany projekt 

uchwały uwzględnia sugestie stałych komisji Rady Gminy Bojszowy. 

Przyszłoroczny budżet uwarunkowany jest sytuacją zewnętrzną – zależy od kondycji finansowej państwa. 

Projekt ten został opracowany w oparciu o wskaźniki otrzymane z Ministerstwa Finansów zakładające 

wzrost PKB w 2012 r. o 4%. Na budżet ma też wpływ podwyższona składka rentowa o 2,0 % oraz m.in. 

nałożony na samorządy obowiązek łożenia na rodziny zastępcze.  

Dochody na 2012 r. wynoszą 27 613 315,00 zł, w tym dochody bieżące 20 934 289,00 zł oraz dochody 

majątkowe 6 679 026,00 zł. 

Ustala się wydatki budżetu gminy na rok 2012 w łącznej wysokości 26 316 368,00 zł, w tym wydatki 

bieżące w wysokości 19 916 632,00 zł i wydatki majątkowe w wysokości 6 399 736,00 zł. Wójt 

podkreślił, że prawie 25 % budżetu przeznaczamy na inwestycje. 
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W budżecie ustalamy także nadwyżkę w wysokości 1 296 947,00 zł, z przeznaczeniem na spłatę 
pożyczek i kredytów. 

Budżet określa limit zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów na sfinansowanie przejściowego 

deficytu w wysokości  1 500 000,00 zł.  

Rezerwa ogólna w budżecie to 27 000,00 zł, a rezerwa celowa - 48 000,00 zł. 
Zgodnie z tabelą nr 6, ustala się dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami. Natomiast tabela nr 7 określa dochody  

i wydatki zadań wykonywanych na mocy porozumień z organami administracji rządowej, a tabela nr 8 

dochody i wydatki zadań realizowanych na podstawie umów lub porozumień między jednostkami 

samorządu terytorialnego. 

W budżecie znajduje się też pozycja dotycząca dochodów w wysokości 96 000,00 zł z tytułu wydawania 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, wydatków w wysokości 96 000,00 zł, na realizację zadań 

określonych w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz na 

prowadzenie profilaktyki w zakresie uzależnień. 
Wysokość planowanych dotacji udzielanych z budżetu Gminy Bojszowy wynosi 583 000,00zł.  

Ustala się zestawienie dochodów własnych jednostek budżetowych i wydatków nimi sfinansowanych  

w 2012 r. w wysokości 659 000,00 zł. 

Paragraf 14 oraz 15 zawierają szereg upoważnień dla Wójta. 

Wójt zwrócił uwagę na zwiększenia i zmniejszenia po stronie wydatkowej: 

a) zmniejszenia wydatków na: 

    - rewitalizację parku, 

    - wynagrodzenia w urzędzie, 

    - wynagrodzenia w GOPS; 

b) zwiększenia wydatków na: 

    - stypendia dla sportowców, 

    - utrzymanie parków gminnych, 

    - infrastrukturę kanalizacyjną, 
    - wykonanie projektu budowy przedszkola, 

    - spłatę odsetek od kredytu. 

Wójt dodał, że podpisano umorzenie pożyczki przyznanej przez WFOŚiGW na realizację V etapu 

programu ograniczenia niskiej emisji. Dzięki temu umorzeniu (500 000,00 zł) realizowana będzie 

budowa kanalizacji na ul. Wolskiej i ul. Olszynki. Z umorzenia IV etapu została zrealizowana m.in. 

kanalizacja na ul. Szerokiej. 

Zgodnie z wcześniejszą uchwałą, z tabeli nr 5 należy wykreślić zadanie: „Rewitalizacja parku  

w Jedlinie”. 

Planowane wydatki na oświatę w 2012 r. wynoszą 8 410 616,00 zł – jest to 93,5% wydatków względem 

roku 2011.  

 

Uwagi radnych: 

Radny A. Wilczek – do wydatków na oświatę należy dodać jeszcze kwoty programów ujętych w 2012 r. 

P. Skarbnik – są już zawarte w w/w kwocie. Dodać można jeszcze koszt utrzymania świetlic szkolnych. 

Radny E. Rogalski – dobrze by było, gdyby nadwyżka była przeznaczona na lokatę bankową, a nie na 

spłatę zadłużenia. W poprzednim budżecie też była nadwyżka, a mimo to przy końcu roku okazało się, że 

musimy jeszcze zaciągnąć 1 200 000 zł kredytu. Uważam, że ten budżet jest gorszy od tego na 2011 rok. 

Jeśli porównamy te wszystkie wskaźniki – my je przekraczamy: w 2011 roku kredyt na spłatę 
przejściowego deficytu wyniósł 1 200 000 zł, w 2012 r. 1 500 000 zł – odsetki będą większe. Uważam, że 

nie uzdrawiamy naszych finansów, ale wchodzimy w dalsze zadłużenie. Nie mogę głosować za takim 

budżetem. Zwracam w tym miejscu uwagę, że działania takie jak podwyżka diet dla radnych jest nie na 

miejscu, kiedy budżet jest w takim stanie. 

Wójt – moim zdaniem uzdrawiamy budżet – zmniejszamy zadłużenie, które na początku 2011r. wyniosło 

9 200 000,00 zł, a pod koniec roku 2011 – 6 406 000,00zł. 
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Radny A. Rokowski – kanalizacja będzie na ul. Szerokiej czy Średniej? Czy kanalizacja na ul. Świętego 

Jana też jest planowana? 

Wójt – kanalizacja na ul. Szerokiej. Kanalizacja na ul. Świętego Jana jest ujęta w wydatkach bieżących. 

Radny A. Rokowski – do kiedy spłacamy kredyt na hale sportową? 

P. Skarbnik – koniec spłaty będzie w 3 kwartale 2012 r. 

Radny S. Biela – w odniesieniu do wypowiedzi radnego Rogalskiego: w lutym uchwalaliśmy budżet na 

2011r., gdzie rozchody na spłatę pożyczek wynosiły 2 148 225,00 zł i to wg radnego był zły budżet. 

Teraz na ten sam cel przeznaczamy prawie połowę mniej pieniędzy i ten budżet też jest zły. Nie wiem  

w takim razie jaki jest dobry. 

Radny Józef Fuchs – przy pomocy społecznej na utrzymanie jednostki przeznaczamy 81 500,00 zł, a na 

płace 1 200 700,00 zł. Skąd taka różnica? 

P. Skarbnik – w każdej jednostce jest tak, że wydatki związane z wynagrodzeniami są wyższe niż 
wydatki na zadania statutowe, które są przeznaczone na utrzymanie danej jednostki. 

Wójt – na realizację zadań ośrodki pomocy społecznej otrzymują środki od rządu, pracowników musi 

utrzymać gmina.  

Radny J. Fuchs – czy ilość etatów i wysokość płac jest narzucona odgórnie? 

Wójt – tak, wynagrodzenie jest określone rozporządzeniem. 

Radny S. Gruszka – czy z tego budżetu będzie pokryty koszt likwidacji oczyszczalni ścieków  

w Świerczyńcu? 

Wójt – tak. 

Radny S. Gruszka – w wieloletnim planie rozwoju i modernizacji urządzeń kanalizacyjnych jest 

napisane, że likwidacja ta ma być sfinansowana z bieżących taryf na lata 2011-2013. Taryfy płacimy do 

GPK, a likwidację finansujemy z budżetu – jak do tego doszło? 

Wójt – gdyby wartość tej inwestycji (212 000,00zł) znalazła się w taryfie, to koszt utylizacji 1m
3
 ścieków 

wzrósłby o ok. 2 zł. Niemożliwe, aby likwidacja oczyszczalni była zawarta w opłacie taryfowej. 

Radny G. Tomala – jaka jest liczba etatów w jednostkach gminnych? 

Wójt – Urząd Gminy: średnie wynagrodzenie to 4 222,34 zł brutto przy średniej liczbie etatów 29,5 

(osoby fizyczne - 34, etaty przeliczeniowe w grudniu br. – 31); GOPS: średnie wynagrodzenie to 

4 200,00 zł brutto przy 17,06 etatach; szkoły: średnie wynagrodzenie to 3 846,48 zł brutto – należy tu 

dodać 20% dodatków (mieszkaniowy i wiejski) przy średniej liczbie etatów 95,45 (ok. 120 osób 

fizycznych) 

Radny A. Wilczek – czy w tych etatach są osoby nie będące nauczycielami? 

Wójt – nie. 

Radny G. Tomala – w Dz. 926 Biblioteka – znajduje się duża kwota na wynagrodzenia. 

P. Skarbnik – ten dział obejmuje całą kulturę i sport. Znajdują się tu m.in. wynagrodzenia osób 

obsługujących imprezy sportowe czy Orlika. 

Radny G. Tomala – w którym miejscu możemy zobaczyć wynagrodzenia pracowników Biblioteki? 

Wójt – Biblioteka dostaje dotację – bez podziału na wynagrodzenia i inne. 

 
Uchwała Nr XIII/66/2011 w sprawie zmian w budżecie na 2011 r. Wójt zgłosił 2 autopoprawki: w zał.  

nr 1 dodano Dz. 854; do uchwały dodano zał. nr 2. 

Zwiększenia wydatków dokonano w działach: 

- 600 Transport i łączność – o 53 000,00 zł 

- 757 Obsługa długu publicznego – o 12 000,00 zł 
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- 801 Oświata i wychowanie – o 134 891,00 zł 

- 854 Edukacyjna opieka wychowawcza – o 800,00 zł.  

Zmniejszenia wydatków obejmują działy: 

- 700 Gospodarka mieszkaniowa – o 46 200,00 zł 

- 710 Działalność usługowa – o 40 000,00 zł 

- 750 Administracja państwowa – o 30 391,00 zł 

- 852 Pomoc społeczna – o 800,00 zł 

- 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – o 6 800,00 zł. 

W załączniku nr 2 w Dz. 700 Gospodarka mieszkaniowa zmniejszamy dochody o 300 tys. zł, a w Dz. 756 

Dochody od osób prawnych, osób fizycznych i innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej 

oraz wydatki związane z ich poborem zwiększamy dochody o 300 tys. zł. 

 

Brak uwag. 

 

 

Uchwała Nr XIII/67/2011 w sprawie określenia dopłat dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  
i zbiorowego odprowadzania ścieków. Zgodnie z wnioskiem taryfowym GPK, koszty utylizacji 1m

3
 

ścieków w roku 2012 wzrosły o 2,1% - czyli wynoszą 11,71 zł. W budżecie na dopłatę przewidujemy 500 

tys. zł – 3,18 zł brutto/m
3
. 

 

Uwagi radnych: 

Radny Henryk Kostyra  - ile procentowo wynosi przychód uzyskany z wpłat od przedsiębiorców? 

Wójt – ok. 3%. 

Radny G. Tomala – nie mamy wglądu do dokumentów GPK – wszystkie kwoty przyjmujemy trochę  
„w ciemno”. Gdyby przekształcono tę spółkę w inny podmiot, moglibyśmy mieć wpływ na jej sytuacje 

finansową. 

Wójt – 100% udziałów w GPK ma gmina. Spółka podlega kontroli Wójta i Rady Nadzorczej oraz 

badaniom przeprowadzanym przez biegłych księgowych. 

Radny E. Rogalski – znam gminę, w której gospodarka wodno-ściekowa jest prowadzona przez zakład 

budżetowy. Gmina liczy ok. 8-10 tys. mieszkańców. Ścieki kosztują 3,40 zł brutto, a woda 2,60 zł – 

gmina nie dopłaca ani złotówki do tego przedsiębiorstwa.  

Wójt – ile km sieci ma ta gmina, jaką amortyzację? 

Radny E. Rogalski –jest tam więcej km sieci niż w naszej gminie. 

Wójt – koszty utylizacji ścieków w gminie relatywnie maleją – będą nadal spadać, jeżeli na naszych 100 

km sieci będzie więcej przyłączy. 

 

Uchwała Nr XIII/68/2011 w sprawie ustalenia wysokości diet i zasad zwrotu kosztów podróży radnych 

oraz upoważnienia dla wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Przewodniczący Rady Gminy, Marek 

Kumor wyjaśnił, że ostatnia podwyżka diet miała miejsce w 2009 r. W związku z wzorową pracą radnych 

oraz nie pobierania przez nich zwrotu kosztów podróży, podwyżka diet jest uzasadniona.  

 

Uwagi radnych 

Radny G. Tomala – niezręczne jest podejmowanie tej uchwały przy uchwale budżetowej. Ten projekt 

nie trafił do radnych na posiedzenia komisji. Wnioskuję, aby przedmiotowa uchwała nie była 

podejmowana w dniu dzisiejszym. 

Przewodniczący Rady Gminy – zawsze przy stanowieniu o własnych prawach jest niezręczność. 

 

Głosowanie nad wnioskiem radnego G. Tomali w sprawie nie podejmowania uchwały Nr XIII/68/2011  

w sprawie ustalenia wysokości diet i zasad zwrotu kosztów podróży radnych oraz upoważnienia dla 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy w dniu 28.12.2011r.:  
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

5 głosów - za wnioskiem 

9 głosów - przeciw wnioskowi  

1 głos– wstrzymujący się. 

 

Wniosek w sprawie nie podejmowania uchwały Nr XIII/68/2011 w sprawie ustalenia wysokości diet  

i zasad zwrotu kosztów podróży radnych oraz upoważnienia dla wiceprzewodniczącego Rady Gminy  

w dniu 28.12.2011r nie uzyskał akceptacji. 

Radny G. Tomala – proponuję podwyższenie diety również przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Gminy – nie zezwalają na to przepisy prawne. 

 
Ad.5 Przyjęcie uchwał. 

Przyjęcie uchwał: 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

 

Uchwała Nr XIII/65/2011 w sprawie budżetu gminy Bojszowy na rok 2012 

    10 głosów - za 

     2 głosy – przeciw (E. Rogalski) 

           3 głosy - wstrzymujące się 

 

Uchwała Nr XIII/66/2011 w sprawie zmian w budżecie na 2011 r. 

 14 głosów - za 

  1 głos - przeciw 

       0 głosów - wstrzymujących się 

 

Uchwała Nr XIII/67/2011 w sprawie określenia dopłat dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  
i zbiorowego odprowadzania ścieków 

 13 głosów – za 

   0 głosów - przeciw 

        2 głosy - wstrzymujące się 

 

Uchwała Nr XIII/68/2011 w sprawie ustalenia wysokości diet i zasad zwrotu kosztów podróży radnych 

oraz upoważnienia dla wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

   7 głosów - za 

   6 głosów - przeciw 

        2 głosy- wstrzymujące się 

 
 Ad. 6 Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące. 
 
Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy Bojszowy w okresie międzysesyjnym:  

1. Udział w uroczystościach „Barbórkowych”; udział w spotkaniach wigilijnych; udział  

w Powiatowych Zawodach Modelarzy; Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy. 
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2. Podziękowanie radnym za udział w spotkaniach i uroczystościach. 

3. Prośba do radnych o potwierdzenie udziału w spotkaniu z seniorami. 

4. Podsumowanie pracy Rady Gminy w 2011r: 

a. 13 sesji, 

b. 68 uchwał, 

c. frekwencja na sesjach – 97%, frekwencja na komisjach – 95%, 

d. zapytania i interpelacje – 510, 

e. oficjalne zaproszenia dla Przewodniczącego – 74, 

f. osiągnięcia w zawodach sportowych – 6 pucharów. 

 

Wójt przedstawił następujące informacje: 

• Podziękowanie za przyjęcie budżetu na 2012 rok. Wójt zgłosił wniosek, aby w protokole zapisać 
imiennie kto jak głosował w sprawie budżetu na 2012 r. 

• Zmiana struktury organizacyjnej Urzędu Gminy (schemat organizacyjny – załącznik do 

protokołu). 

• Dwóch mieszkańców gminy otrzymało odznaczenia „Zasłużony dla Województwa Śląskiego” – 

Marek Kumor (złota odznaka) i Wojciech Tęsiorowski (srebrna odznaka). 

• Trwają prace przy budowie chodnika na ul. Barwnej. 

• Uporządkowano chodniki na terenie gminy oraz otoczenie starej szkoły w Jedlinie. 

• Wzmocniono most na ul. Złoty Łan. 

• Uzupełniono nawierzchnię asfaltową na ul. Lawendowej. 

• Wykonany jest projekt przebudowy ul. Korzenickiej. 

• W marcu 2012 r. zakończy się kompletowanie dokumentacji dot. budowy przedszkola. 

• Końcowe prace projektowe dot. kanalizacji na ul. Świętego Jana – Gaikowa. 

• Podpisano umowę w zakresie budowy zbiornika retencyjnego przy ul. Dworzysko. 

• Podbudowa na ul. Grycmana. 

• Podpisano ugodę dot. Łękawki. 

• Zawarto ugodę na odtworzenie cieku wodnego ul. Dworzysko-Gościnna. 

• Gmina Bojszowy prowadzi wiele postępowań w zakresie wydawania decyzji na realizację 
inwestycji celu publicznego dla gmin ościennych. Jest to czasochłonne i pracochłonne, ale 

przekłada się to na późniejszą współpracę z tymi gminami. Obecnie prowadzę postępowania: 

„Budowa budynków mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. Świerkowej w Tychach”, „Budowa 

12 budynków mieszkalnych z garażami położonych w rejonie ul. Browarowej i Sosnowej  

w Tychach”, „Budowa parkingu dla samochodów osobowych, nowego zjazdu publicznego z Al. 

Niepodległości oraz przebudowa istniejącego zjazdu publicznego, istniejącego parkingu i zatoki 

autobusowej  przy Al. Niepodległości w Tychach”,  „Budowa ciągu pieszo – jezdnego” Imielin, 

„Rozbudowa Kompleksu Sportowego na os. „Z” przy ul. Sikorskiego w Tychach”.                            

• Na terenie gminy działa prawie 400 przedsiębiorców. Od 01.01.2012 r. obowiązują nowe 

przepisy, zgodnie z którymi gminna ewidencja działalności gospodarczej zostaje przeniesiona do 

Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej. Wszelkie rejestracje i zmiany  

w wpisach będą dokonywane drogą elektroniczną. 
• Zaproszenie radnych na spotkanie z Seniorami naszej gminy w dniu 05.01.2012r. 

 

 
Zapytania i interpelacje radnych:  

Radny E. Rogalski – proszę o zapisywanie mojego nazwiska w kolejnych protokołach przy każdej 

głosowanej uchwale oraz w dzisiejszym głosowaniu nad przyjęciem budżetu. 

Radny A. Rokowski – prośba o przekazanie radnym nowej struktury organizacyjnej Urzędu. 
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Radna Joanna Czarnynoga – w którym referacie można załatwić sprawy rolnictwa? 

Radny S. Biela – prośba o dołączenie do schematu organizacyjnego numerów wewnętrznych telefonów. 

- prośba o wysyłanie pracownika na objazdy w celu sprawdzania lamp. Część mieszkańców nie wie, że 

   trzeba zgłaszać takie awarie lub nie wie do kogo. 

- prośba, aby autobus PKS zatrzymywał się na przystanku przy skrzyżowaniu ulic Zakątek i ul. Złoty 

   Łan. 

- czy jest możliwość zawierania z rolnikami umów na dzierżawę gruntu na okres 5 lat? Przy krótszych 

   terminach, rolnicy nie mają możliwości pozyskać dotacji na dzierżawione grunty, ze 

   względu na niebezpieczeństwo rozwiązania umowy i konieczność zwrotu z tego tytułu pozyskanej 

   wcześniej dotacji na te grunty. 

Radny J. Fuchs – czy poczyniono starania o zatrudnienie osoby przeprowadzającej dzieci przez jezdnię? 

Radny S. Gruszka – czy w projekcie dot. ul. Korzenickiej jest uwzględnione odwodnienie  

ul. Granicznej? 

- czy jest możliwość wglądu do Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Kanalizacyjnych  

Radny Grzegorz Gwóźdź – kiedy będzie poprawione oznakowanie poziome na ul. Barwnej? 

Radny S. Gruszka – drużyna piłki nożnej ze Świerczyńca – „Grom” zdobyła puchar za grę fair-play. 

Radny podziękował za wsparcie Wójta i wyraził nadzieję na dalszą współpracę. 

Radny H. Kostyra – na stronie urzędu jest informacja o konkursie na nabór na stanowisko w Referacie 

Infrastruktury. Gdzie ta osoba będzie pracować? 

Radny A. Rokowski – rolnicy proszą o wyznaczenie osoby odpowiedzialnej za sprawy rolnictwa. 

 

Ad. 7 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
 
Rolnictwo – 99% spraw dotyczących rolnictwa przejęła Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa oraz Izby Rolnicze. W Urzędzie Gminy, w Referacie Planowania Przestrzennego, Geodezji  

i Nieruchomości rolnicy mogą załatwić poświadczenie oświadczenia o osobistym prowadzeniu 

gospodarstwa rolnego i poświadczenie oświadczenia o posiadanych kwalifikacjach rolniczych oraz 

składają wnioski dotyczące wapnowania gleby. W Referacie składane też są zeznania świadków  

w sprawach rentowych osób ubiegających się o tego typu świadczenia. Referat Finansowy obsługuje 

rolników w zakresie zwrotu akcyzy zawartej w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 

rolnej. W sytuacjach kryzysowych, jak na przykład przy zeszłorocznej powodzi, wojewoda powołuje 

komisje ds. szacowania szkód – gmina deleguje do niej przedstawicieli.   

Struktura organizacyjna Urzędu – zarządzenie zmieniające strukturę organizacyjną w Urzędzie 

znajduje się na BIP-ie oraz zostanie przekazane do Komisji Rady. 

Oświetlenie – objazdy są wykonywane. 
Przystanek – zgłoszę problem do przewoźnika w celu pozytywnego załatwienia sprawy. 

Dzierżawa – na dzierżawę gruntów powyżej 3 lat potrzebna jest zgoda Rady Gminy w formie uchwały. 

Zainteresowani rolnicy mogą składać wnioski w tej sprawie. 

Bezpieczeństwo – wystąpiliśmy do PUP o skierowanie do Gminy 2 osób, które przeprowadzałyby dzieci 

przez ulicę. 
Odwodnienie ul. Granicznej – w projekcie powinno być ujęte. 
Drużyna „Grom” – gratulacje dla zawodników. W miarę możliwości Gmina będzie wspierać drużynę. 
Wieloletni Plan Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Kanalizacyjnych– trafi do radnych.  

Ul. Barwna – malowanie jezdni wykonane przez WPRD jest tymczasowe i na wiosnę zostanie 

poprawione. 

Etat – konkurs był ogłoszony na stanowisko w Referacie Infrastruktury Technicznej. Nowym 

pracownikiem jest pan Jacek Kutniowski. 

Pracownicy ds. rolnictwa – w Referacie Planowania Przestrzennego jest to pani Ewa Broncel,  

a w Referacie Finansowym pani Regina Czarnynoga. 
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Ad. 8 Zakończenie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady Gminy 

Bojszowy" zakończył obrady sesji. 

 

Protokołowała: B.Wrobel  

Bojszowy, dnia 28.12.2011r. 


